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تامین امنیت و آرامش انتخابات در فضای مجازی
رئیس پلیس فتای فراجا  تشریح کرد:

رئیس پلیس فتای فراجا اقدامات ایــن پلیس برای برگزاری دو 
انتخابات مجلس شــورای اســامی و مجلس خبرگان رهبری را 

تشریح کرد.
سردار وحید مجید افزود: به عنوان مثال موضوعاتی اعم از انتشار 
اطاعات نادرســت یا هرگونه توهین، تحقیر و تخریب شخصیتی 
در هر سایت، شــبکه اجتماعی یا هرنوع پلتفرم دیگری علیه هر 

کاندیدای منتشــر شود؛ پلیس فتا می تواند راساً اقدام به برخورد با 
افراد متخلف کرده و پس از حذف مطالب نادرست، امکان دفاع از 

آن کاندیدا را در همان پلتفرم ایجاد کند. 
رئیس پلیــس فتا فراجا درباره اقدام بعــدی این پلیس در حوزه 
انتخابات ادامــه داد: از دیگر اقدامات مــا در این زمینه، تخلفات 
مربوط به حوزه اقدامات اســت که ۲۰ مورد خاص مدنظر اســت 

که توســط دادستانی به پلس فتا اعام شده است. مجید در ادامه 
درباره جزئیــات این اقدامات افزود: به عنــوان مثال اگر نامزدی 
یا فردی مطالــب کذب یا خاف واقعیت مطــرح کند؛ پلیس بر 
اساس مصادیق ذکر شــده می تواند با افراد مقابله کند. همچنین 
اگر تشــویش اذهان عمومی صورت گیــرد یا به حریم خصوصی 

افراد تجاوز شد پلیس برخورد می کند.

جامعه

خبر

سرپرســت سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران 
در آییــن تقدیر از ۴۰۰ تاکســیران برتر شــهر تهران در اجرای 
طرح دریافت الکترونیکی کرایه، گفت: همکاری تاکســیرانان در 
موضوع هوشمندســازی کمک شایانی به رفع مشکات قدیمی 

این حوزه می کند.
شــادی مالکی هوشــمند ســازی و حذف پرداخت وجه نقد به 
عنــوان کرایه را از اولویت های تاکســیرانی عنوان کرد و گفت: 
روزانه ســه میلیون و ۵۰۰ هزار نفر در شــهر تهران با تاکســی 
جابه جا می شــوند که این رقم ۱۸ درصــد حمل و نقل عمومی 

تهران را شامل می شود.
۲۰۳ هزار تاکسی از ۳۱۳ هزار دستگاه خودروی ناوگان در 

تهران، بالای ۱۰ سال عمر دارند
وی با بیان اینکه بر اســاس آمار از ۳۱۳ هزار دستگاه خودروی 
ناوگان تاکسیرانی در کل کشــور، ۲۰۳ هزار دستگاه بالای ۱۰ 
ســال عمر دارند، افزود: از ســال۱۳۹۶ به بعد نیز تســهیات و 
اعتبارات یارانه ای از طرح نوســازی ناوگان تاکســیرانی حذف و 
خرید نقدی جایگزین آن شــد که این موضــوع تأثیر مهمی بر 

آلودگی هوای تهران دارد.
به گفته مالکی، نوســازی ناوگان تاکســیرانی و فراهم کردن 
زیرســاخت های مورد نیاز برای استفاده شهروندان از این وسیله 
حمل و نقلی نیازمند همراهی مدیریت در دو سطح محلی و ملی 
با در نظر گرفتن شرایط معیشتی و کاری رانندگان تاکسی است.
اکثر تاکسی های تهران قادر به دریافت معاینه فنی نیستند

وی ادامه داد: اکثر تاکســی های تهران به دلیل شرایط ویژه ای 
که دارند قادر به دریافت معاینه فنی نیســتند و باید به نوســازی 

و بهســازی تاکســی ها بپردازیم و تاکید بیشتر بنده بر بهسازی 
عاوه بر نوسازی است.

۶۰۰۰ خودرو تاکسی نوسازی شده یا درحال نوسازی است
مالکی افزود: با اســتفاده از تسهیات صندوق کارآفرینی امید و 
با حمایت شــهردار تهران، تاکنون ۶۰۰۰ خودرو تاکسی نوسازی 

شده یا درحال نوسازی است.
سرپرســت ســازمان تاکســیرانی این خبر را هم داد که برای 

بهسازی تاکسی ها با حمایت شورای شهر هم اعتباری را دریافت 
می کنیم تا بتوانیم از طریق این تسهیات نواقص خودروهای زیر 
۱۰ ســال را برطرف کنیم تا تاکسیرانان برای گرفتن معاینه فنی 

مشکلی نداشته باشند.
اولویت اصلی ما برقی سازی تاکسی ها است

مالکــی در ادامه گفت: پرداخت وام هــای ۱۵۰ میلیونی برای 
رانندگان تاکسی های ســواری و ۲۰۰ میلیون تومانی برای ون 

تاکســی ها با سود هشت درصد در دســتور کار بوده؛ اما اولویت 
اصلی ما برقی سازی تاکسی ها است.

وی افزود: در سال آینده شاهد ورود ۲۵ هزار دستگاه خودروی 
برقی ســدان ، ۲ هزار و ۵۰۰ خــودروی اس یو وی و ۱۰ هزار 
ون برقی بر اســاس قراردادهای بین شــهرداری تهران و کشور 
چین خواهیم بود، عاوه بر این بر اساس توافق های انجام شده 
با وزارت صمت تعدادی تاکســی برقی هــم از این وزارتخانه به 

ناوگان اضافه خواهد شد.
بیمه تکمیلی ۱۷ هزار تاکسیران پایتخت 

سرپرست ســازمان تاکســیرانی در مورد بیمه تأمین اجتماعی 
تاکســیرانان هم گفت: ۱۷ هزار تاکسیران از طریق شرکت شهر 
ســالم بیمه تکمیلــی گرفته اند و این تعداد تــا ۲۵ هزار نفر هم 

ظرفیت افزایش را دارد.
 ارائه پیشنهاد شناور بودن نرخ کرایه تاکسی 

به شورای شهر تهران 
مالکی همچنین با اعام این خبر که پیشــنهاد شــناور بودن 
نرخ کرایه تاکســی را به شورای شهر ارائه کرده ایم، گفت: لازمه 
آن همکاری تاکســیرانان در بستر هوشــمند است؛ این موضوع 
سالیان سال اســت که مطرح شده؛ اما اجرایی نشده کم با بستر 

هوشمندسازی می توان به اجرایی شدن آن امیدوار بود.
وی یادآور شــد: تاکسی زرد یک برند است چون شهروندان به 

آن اعتماد دارند و عاقه مند به استفاده از آن هستند.
مالکی ادامه داد: اگر بودجه ای که برای بهســازی تاکســی ها 
پیش بینی شده اجرایی شود، مشکل معاینه فنی تاکسیرانان حل 

خواهد شد.

نوسازی تاکسی نباید مختص به یک خودروساز باشد
مهدی پیرهادی عضو شــورای شــهر تهران هم در این آیین 
گفت: در شــورا تاش کرده ایم هر پیشــنهادی که در خصوص 
تاکســیرانی از طرف شــهرداری ارائه می شود، تصویب کنیم و 
می دانم توقع زیادی از مجموعه شورای شهر دارید و ما دغدغه 

شما را می دانیم.
وی افزود: نوســازی خودروهای تاکســی نبایــد فقط با یک 
خودروساز خاص باشــد و قبل از اجرای طرح باید با تاکسیرانان 

هماهنگ و نظر آنها در مورد خودروساز اخذ شود.
همچنین ســرهنگ موسوی پناه جانشــین پلیس راهور تهران 
بزرگ در این مراســم گفت: در طول ۱۰ ماه گذشته، ۲۳۰ هزار 
قبض جریمه برای رانندگان شخصی که در ایستگاه های تاکسی 

پارک کرده بودند، صادر شده است.
بر اســاس این گزارش، علیرضا رسولیان در این مراسم به عنوان 
نماینده تاکسیرانان به برخی خواسته های تاکسیرانان تهرانی اشاره 

کرد و خواستار توجه مدیریت شهری به این موضوعات شد.
وی مهمترین خواســته تاکسیرانان را موضوع معیشت و مهمتر 
از آن حفظ شــأن و شخصیت اصلی این قشــر بزرگ از جامعه 

دانست.
بر اســاس گزارش روابط عمومی سازمان مدیریت و نظارت بر 
تاکسیرانی شــهر تهران، در پایان این مراسم از ۴۰۰ تاکسیران 
برتر تقدیر و ۲ حلقه لاســتیک به آنها اهدا شــد. همچنین از ۳ 
تاکسیران امانت دار که بارها اموال و وسایل جامانده مسافران را 
به بخش اشیاء گمشده سازمان تاکسیرانی تحویل داده بودند، با 

اهدای لاستیک تقدیر شد.

رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور  خبر داد:

برخورد شدید با سردفتران متخلف
رئیس ســازمان ثبت اســناد و اماک کشور از صدور اباغ 
ســردفتری برای ۹۰۰ نفــر خبر داد و گفت: با ســردفتران 

متخلف بدون اغماض و چشم پوشی برخورد قاطع می شود.
حســن بابایی در مراسم تحلیف پنجمین گروه از سردفتران 
سازمان ثبت اسناد و اماک کشور با بیان اینکه جامعه اعتماد 
و احترام بسیار زیادی برای ســردفتران قائل است و آنان را 
امین خود می دانند، اظهار کرد: سندی که سر دفتران تنظیم 
می کنند مورد اعتماد مردم قرار دارد و مردم بدون هیچ شکی 
به آن اعتماد می کنند بنابراین باید قدر این جایگاه را دانست 

و اعتماد مردمی بهترین نحو استفاده کرد.
وی با اینکه امروز ۱۵۱ نفر از ســر دفتران مراســم تحلیف 
فعالیــت خود را آغاز می کنند، عنوان کرد: تا امروز برای ۹۰۰ 
نفر از سر دفتران جدید اباغ صادر شده است. رئیس سازمان 
ثبت اســناد و اماک کشــور تصریح کرد: لازم است که به 
عنــوان ســردفتران جدید به امور دفتر خــود و همچنین در 
تنظیم اسناد دقت کافی داشته باشید چرا که هرگونه اشتباه و 
خطای ســهوی و یا عمدی در تنظیم اسناد منجر به تشکیل 

پرونده انتظامی و یا کیفری برای شما می شود.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود با بیان اینکه تاکنون 
سامانه های بســیار خوبی به همت معاونت فناوری سازمان 
ثبت اســناد و اماک راه اندازی و رونمایی شده است، گفت: 
یکی از این سامانه ها سامانه سکوی کاتب است که با حضور 
ریاست قوه قضائیه رونمایی شد و بسیاری از خدمات و مربوط 

به این سازمان از طریق این سکو ارائه می شود.
وی با تاکید بر هوشمندســازی سازمان ثبت اسناد و اماک 
کشــور، یادآور شد: در حال ۳۰ سامانه در دفترخانه های ثبت 
اسناد و اماک در سراسر کشور در حال استفاده هستند و این 
سامانه ها حاصل تاش ۹ شرکت دانش بنیان و ۷۰۰ نیروی 

نخبه فناوری در این سازمان هستند.
بابایی اضافه کرد: مهمترین دســتاوردی که ما در سازمان 
داشتیم بحث ســند الکترونیک اســت. این سندها کدهای 
مخصوص به خود را دارد و قابل جعل نیست و تاکنون در ۲ 
اســتان به صورت آزمایشی صادر شده و از سال آینده صدور 

این اسناد در سراسر کشور اجرایی می شود.
وی همچنیــن گفت: موضوع دیگری کــه ما در تحول به 
دنبال آن هســتیم و مربوط به دفاتر اسناد رسمی است بحث 
تغییر شــکل و کاربردهای دفاتر اســناد رســمی است و در 
ایــن حوزه به دنبال ایجاد پردیس ثبتی هســتیم و این بدان 
معناســت که دفترخانه های اسناد رسمی در امورات فنی نیز 
ورود پیدا خواهند کرد و به زودی پخش فنی به دفاتر اســناد 
رسمی افزوده خواهد شد و کارشناسان و کاردان های فنی در 

حوزه های مختلف به سردفتران کمک می کنند.
رئیس ســازمان ثبت اسناد و اماک کشــور ادامه داد: این 
موضــوع به تثبیــت مالکیت ها و حدنگاری در کشــور به ما 
کمک می کند. در برنامه هفتم توســعه توانستیم این مصوبه 
را بگیریم و باید به زودی آئین نامه آن را تنظیم و به ســمت 
بهره برداری حداکثری از ظرفیت دفاتر ثبت اسناد پیش برویم 

و درآمدهای مختلفی را برای سردفتران در نظر بگیریم.
وی تصریح کرد: برخی کشــورها دفاتر اســناد رســمی به 
صورت شرکت اداره می شــوند و ما نیز به دنبال پیاده سازی 
این الگو هســتیم و شــما ســردفتران باید به ما در تحقق 

بهداشت قضائی کمک کنید.
بابایی با اشــاره به طرح تنظیم اسناد رسمی، بیان کرد: این 
تحول مورد تاکید مقام معظم رهبری و ریاســت قوه قضائیه 
بوده و با اجرایی شــدن این طرح، استفاده از اسناد عادی را 
از معامات حذف کرده و به ســمت استفاده ۱۰۰ درصدی از 
اســناد رســمی در معامات پیش می رویم و همین موضوع 

باعث افزایش فعالیت دفاتر اسناد رسمی می شود.
وی با تاکید بر اینکه در جذب ســردفتران جدید حساسیت 
زیادی به خرج داده شــده اســت، گفت: ماه گذشــته ۱۲۰ 
ســردفتر با اعمال ماده ۴۲ فعالیت آنان تعلیق شد و در حال 
حاضر ۲۰ تیم ویژه تشــکیل شــده و در برخی از اســتان ها 
بازرسی های ویژه ای در حال انجام است و اگر سر دفتری به 
دنبال تخلف در حوزه فعالیت خود اســت باید مسیر کسب و 
کار خود را تغییــر دهد چرا که در برخورد با متخلفان با هیچ 
شخصی اغماض و از خطای هیچکس چشم پوشی نمی کنیم.

در آیین تقدیر از ۴۰۰ تاکسیران برتر تهران عنوان شد ؛

2۰۳ هزار تاکسی بالای ۱۰ سال عمر دارند

وزیر آموزش و پرورش با اشاره به تفاهم نامه وزارتخانه های آموزش و پرورش و مسکن 
و شهرســازی از خانه دار شدن ۱۰۰ هزار فرهنگی خبر داد و گفت: بر اساس تفاهم نامه  
امضا شــده، زمین های مناسب برای ساخت این خانه ها در ۱۸ استان تعیین شده است و 

این خانه ها تا پایان دولت تحویل داده می شود.
رضامراد صحرائی در خصوص میزان آورده فرهنگیان نیز گفت: این آورده مطابق قانون 
تامین مسکن خواهد بود؛ اما بدنبال این هستیم تا آن بخش از سهم معلمان با کمک و 

مشارکت بانکها به تدریج پرداخت شود تا فشار کمتری به این قشر وارد شود.
وی با بیان اینکه تاشــمان این اســت که در همین دولت این امر را به نقطه مطلوبی 
برســانیم اظهار کرد: طبق قانون تامین مسکن فرهنگیان، ۴۰ درصد مسکنی که ساخته 
می شود با اولویت فرهنگیان اســت؛ این قانون در کنار قانون جدید یک فرصتی ایجاد 
کرده تا بتوانیم مشکل تامین زمین در ۱۸ استان را حل کنیم این در حالیست که مشکل 

مابقی استانهای دیگر نیز حل خو اهد شد و به تدریج به این طرح ملحق خواهند شد.
صحرائی افزود: مقدمات تحویل زمین های مناسب در ۱۸ استان به معلمان با بهره گیری 
از قانون تامین مسکن فرهنگیان و قانون جدید انجام شده است و در مابقی استانها نیز 

به تدریج این مشکل برطرف می شود. 
وزیــر آموزش و پــرورش تاکید کرد: امیدوارم مابقی معلمــان بویژه معلمان جوان که 
اصاحا از نظر وزارت مســکن دارای شرایط لازمه بوده و اصطاحا فرم »ج« آنها سبز 

است نیز صاحب مسکن شوند.

مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران 
از آماده باش گشــت های »حامی شهر« در شب های سرد پایتخت 
برای جذب افراد بدون ســرپناه و معتادان کارتن خواب خبر داد. احمد 
احمدی صدر، با اعام آماده باش گشت های »حامی شهر« در شب های 
سرد پایتخت، گفت: با توجه به روزها و شب های  سرد پایتخت، بیش از 
۴۰ گشت فوریت های خدمات اجتماعی »حامی شهر« به صورت شبانه 
روزی آماده باش هستند و فعالیت های خود را نیز افزایش داده اند تا در 
صورت مشاهده افراد آسیب دیده اجتماعی در سطح مناطق ۲۲گانه 
کانشــهر تهران نسبت به انتقال آنها به مددسراها اقدام کنند.وی از 
فعالیت گشت های موتوری در سطح معابر خبر داد و افزود: گشت های 
موتوری در معابر سخت همون کوچه پس کوچه هایی که ون های 
حامی شهر امکان ورود ندارند، رفته و نسبت به جذب افراد بی خانمان 
و معتادان کارتن خواب اقدام می کنند. احمدی صدر با بیان اینکه افراد 
بی ســرپناه و معتادان کارتن خواب توسط گشت های »حامی شهر« 
به ۲۰ مددسرا در ســطح تهران انتقال داده می شوند، افزود: در حال 
حاضر ظرفیت مددسراهای کانشهر تهران حدود۲۵۰۰  نفر است که 
برای پذیرش افراد بی ســرپناه و کارتن خواب وجود دارد و به صورت 
شــبانه روزی آماده خدمت رسانی به این عزیزان هستند. مدیرعامل 
ســازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران با اشاره 
به اینکه در شب های ســرد اخیر ظرفیت مددسراها تا ۲۰۰۰ نفر نیز 
تکمیل شده است، تأکید کرد: معتادان متجاهر نیز در صورت جذب به 

مراکز غربالگری ارجاع داده خواهند شد و به مراکز »یاورشهر« منتقل 
می شوند. وی با اشاره به فعالیت ۲۰ مددسرای سیار فصلی و استقرار آنها 
در میادین اصلی پایتخت، گفت: افرادی که مایل به رفتن به مددسراها 
نیستند می توانند تا صبح در این اتوبوس ها بخوابند که همکاران ما نیز 
نسبت به ارائه یک وعده غذای گرم و پتو اقدام  خواهند کرد و بخاری 
اتوبوس نیز فعال خواهد بود. وی در پایان اعام کرد: از شــهروندان 
درخواست می شود که در صورت مشاهده افراد آسیب دیده اجتماعی 
در این شــب های سرد با سامانه ۱۳۷ شهرداری تهران تماس بگیرند 
تا  گشت های فوریت های خدمات اجتماعی »حامی شهر« نسبت به 

انتقال این افراد به مددسراها اقدام کنند.

اعضای شــورای شهر تهران نامه های فرماندار تهران در خصوص 
اعتراض هیأت تطبیق به مصوبات شورای شهر را بررسی کردند.

، اعضای شــورای شهر تهران در جلسه شــورا بررسی نامه های 
فرماندار تهران در خصوص اعتراض هیأت تطبیق به مصوبه تعیین 
عوارض تردد جهت مدیریت ترافیک و تقاضای سفر از سال ۱۴۰۳ 
را روی میز بررســی قرار دادند و محمد آخوندی رئیس کمیسیون 
برنامه و بودجه شورای شــهر در قرائت موارد اعتراضی فرمانداری، 
گفت: فرمانداری با رقم ۱۰۰ هزار تومان مبلغ طرح ترافیک مخالفت 
کرده و این در حالی اســت که ما از جهــت بازدارندگی این عدد را 
در نظــر گرفتیم که برای تأمین نظر فرمانــداری عدد به ۷۵ هزار 
تومان می رســد. وی با بیان اینکه فرمانداری همچنین به یکی از 
تبصره ها در مورد ضریب پاک شهرستان انتقاد کرده است، گفت: 
برای شهرستان ضریب یک انتخاب شد و همچنین برای کارت های 
یکساله ۳۵ درصد تخفیف در نظر گرفتیم که فرمانداری اعام کرده 
این تخفیف مانع از بازدارندگی اســت  و در بند دیگر هم فرمانداری 
به ارتباط شــهرداری و قوه قضائیه ایــراد گرفته که به دلیل کمبود 
وقت این پیشنهاد را حذف کردیم. افندی زاده رئیس سازمان حمل 
و نقل شهردار تهران با حضور در صحن شورای شهر با بیان اینکه 
در سالهای گذشته تمامی مواد این لایحه در فرمانداری به تصویب 
رسیده بود، گفت: در مورد تخفیف ســالانه، در سال گذشته کارت 
به صورت یکجا به ســازمان ها داده می شــد که آنها راحت بودند تا 

به پرسنل بدهند و شــهرداری هم کل پول را دریافت می کردند و 
برای ایجاد انگیزه برای خرید سازمانی ضریب تخفیف در نظر گرفته 
می شد و اگر این انگیزه نباشد ارگانها باید روزانه بخرند که هم پول 
خرد می شــود و هم ارگانها سرگردان می شوند و اگر رقم  پایه هم 
به ۷۵ هزار تومان برســد این مشکات حل می شود. بر این اساس 
پس از بحث و بررسی، میزان تخفیف های سالانه نیز به ۲۰ درصد 
کاهش یافت. همچنین اعضای شــورای شهر تهران مصوبه تعیین 
عوارض تردد جهت مدیریت ترافیک و تقاضای سفر از سال ۱۴۰۳ 
را با تغییراتی تصویب کردند که البتــه مجددا این تغییرات باید در 

فرمانداری بررسی و تصویب شود.

فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی کشــور گفت: بسیاری از آثار تاریخی که کشف 
می شــود، تقلبی هستند، در یکی دو سال گذشته تقریباً ۸۲ هزار اثر را کشف کردیم که 

تقلبی بودند.
دومین کارگاه آموزشــی مبــارزه با قاچاق اموال فرهنگی و تاریخی، با حضور ســردار 
حسن مهری، فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی کشور، مدیرانی از پلیس پیشگیری 
و مبارزه با مفاســد اقتصادی، مسئولانی از ســتاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز و جمعی از 
مدیران وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در سالن آمفی تئاتر موزه ملی 
ایران برگزار شد. در این کارگاه یک روزه جدیدترین روش های مبارزه با اموال فرهنگی 

و تاریخی و راهکارهای تقویت همکاری ها در این حوزه بررسی شد.
ســردار حســن مهری، فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی کشــور در این کارگاه 
آموزشی اظهار کرد: در خصوص مبارزه با قاچاق اموال تاریخی به صورت جدی پای کار 

هستیم و با توجه به آثار جبران ناپذیر آن، بسیار مصمم هستیم.
وی درباره خرید فروش اشــیای عتیقه و سکه های قدیمی گفت: بسیاری از این آثاری 
که کشف می شود، تقلبی هســتند، به عنوان مثال در همین یکی دو سال گذشته تقریباً 
۸۲ هزار اثر را کشف کردیم که تقلبی بودند. البته ضربه ای که اموال و آثار تقلبی می زند 

بیشتر است چرا که باعث لطمه به اصالت آثار و اشیای تاریخی می شود.
فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی کشــور ادامه داد: درباره موضوعاتی مثل فلزیاب 
نیز بهتر اســت این را بدانیم که فلزیاب قابلیت این را ندارد که عمق زیادی را نشــان 
بدهد. این وسیله نهایتاً سه تا چهار متر را می تواند نشان دهد. با این حال برخی از افراد 

فریب تبلیغات غیرمجاز فروش فلزیاب ها را می خورند.
سردار مهری در ادامه گفت: از سال گذشته تا الان همکاری های ما با دستگاه ها بیشتر 

شده و همین مسئله باعث شده تا از قاچاق اموال جلوگیری شود.
مدیر موزه ملی ایران نیز در این کارگاه آموزشــی در ســخنانی گفت: سه میلیون مواد 

فرهنگی در موزه ملی ایران وجود دارد که یک میلیون سال سابقه و قدمت دارند.
وی افزود: حفاظت از میراث هر کشــوری، حفاظت از میراث بشــری اســت. یکی از 
راه های مبارزه با قاچاق همکاری های بین موزه ای است . اگر این همکاری ها به درستی 
انجام شــود، قاچاق کاهش پیدا خواهد کرد. نوکنده ادامه داد: به عنوان مثال در ماجرای 
کشف و اســترداد نقش برجسته ساسانی، پلیس فرودگاه به این شیء مشکوک می شود 
و به موزه بریتانیا اطاع می دهد. بعد از مکاتبه موزه بریتانیا با موزه ملی ایران توانستیم 

این نقش برجسته را به کشور بازگردانیم.

مدیرکل دفتر برنامه ریزی و توســعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش و جوانان با اشاره به موضوع 
تضامین و همچنین پشت صف ماندن برای دریافت وام ازدواج گفت: این دو مسئله با پیگیری های 
انجام شده در سال جاری با همکاری بانک مرکزی بهبود یافته، به طوری که ۷۵ درصد متقاضیان 

تا پایان دی ماه وام ازدواج را دریافت کرده اند.
حجت الاســام و المســلمین مهدی متقی فــر درخصوص وام های ازدواج بیــان کرد: یکی از 
مهمتریــن خدماتی که دولت به زوجین ارائه می کند بحث وام ازدواج اســت. در صورتی که یک 
یا دو مشــکل اساسی وام ازدواج برطرف شــود، می تواند برای زوجین شیرین باشد و به خوبی از 
آن اســتفاده کنند.  مدیرکل دفتر برنامه ریزی و توسعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش و جوانان 
با اشــاره به اینکه یکی از این مشــکات بحث تضامین است، گفت: در این خصوص در بسیاری 
از بانک ها به صورت غیرقانونی ســختگیری می شــود؛ طبق قانون باید یک ضامن خواسته شود 
ولی متاســفانه در برخی از بانک ها درخواست دو ضامن و سه ضامن می شود که این موضوع کار 
را برای دریافت وام ســخت می کند. متقی فر موضوع دیگر را پشــت صف ماندن برای وام ازدواج 
مطرح کرد و یادآور شد: این دو مسئله با پیگیری های انجام شده در سال جاری با همکاری بانک 
مرکــزی بهبود یافته، بــه طوری که ۷۵ درصد متقاضیان تا پایان دی مــاه وام ازدواج را دریافت 
کرده اند و این نسبت به سال های گذشته رشد خوبی داشته است. البته مدیرکل دفتر برنامه ریزی 
و توســعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش و جوانان تاکید کرد: اما باز هم حدود ۲۰۰ هزار نفر در 
صف دریافت وام هستند و امید است که تا پایان سال بخشی از این تعداد کاهش یافته و بتوانیم 

وام ازدواج را به آنها برسانیم.

۱۰۰ هزار فرهنگی 
صاحب خانه می شوند

 آماده باش مددسراهای سیار برای کارتن 
خواب ها و بی سرپناهان در شب های سرد

بهای پایه طرح ترافیک 
۷۵ هزار تومان می شود

کشف ۸۲ هزار سکه و شیء 
عتیقه تقلبی در دو سال اخیر

 سخت گیری غیرقانونی بانکها 
برای تضامین »وام ازدواج«

وزیر آموزش و پرورش خبر داد

اعتراض فرمانداری به مصوبات شورای شهر تهران بررسی شد؛مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران  خبر داد:

مدیرکل دفتر برنامه ریزی و توسعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش و جوانان:در کارگاه آموزشی مبارزه با قاچاق اموال فرهنگی و تاریخی مطرح شد؛


